
PROTOKÓŁ NR 87/2023  

Z POSIEDZENIA KOMISJI ROZWOJU I ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  

z dnia 20 listopada 2023 r. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego – p. Rafał Donarski. 

O godz. 16.48 Przewodniczący komisji powitał członków komisji, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców i otworzył posiedzenie.  

Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie.  

Przewodniczący komisji poprosił o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie przycisku 

kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 8 członków komisji.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Radny Grzegorz Bieńkowski był nieobecni na posiedzeniu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący komisji poinformował, że proponowany porządek posiedzenie 

zamieszczony został w systemie e-sesja.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji /z dn. 29.05.2023 r., z dn. 

29.08.2023 r. oraz z dn. 29.09.2023 r./. 

4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

5. Informacja Wójta Gminy na temat przygotowania do sezonu zimowego (sprzęt, 

pracownicy, roboty zlecone i przetargowe). 

6. Informacja Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości 

dotycząca bieżącej realizacji miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

oraz wydawanych decyzjach o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, z 

uwzględnieniem parametrów urbanistycznych.  

7. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych oraz przeprowadzonych 

przetargów.  

8. Informacja dotycząca inwestycji drogowych i kolejowych realizowanych na terenie 

Gminy Wieliszew: 

a. rozbudowa DK61 na odcinku Legionowo-Zegrze, 

b. rozbudowa linii kolejowej nr 28 na odcinku Wieliszew-Zegrze. 

9. Informacja dotycząca planowanej przez CPK Sp. z o.o. oraz PKP PLK S.A. budowy linii 

kolejowej dużej prędkości mającej przebiegać przez teren Gminy Wieliszew. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie posiedzenia.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (8) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji /z dn. 29.05.2023 

r., z dn. 29.08.2023 r. oraz z dn. 29.09.2023 r./. 



Przewodniczący komisji poinformował, że protokoły zamieszczone zostały w systemie e-

sesja. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 29.05.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (8) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 29.08.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (8) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 29.09.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (8) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Ad. 4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji opiniowali nw. projekty uchwał: 

1/ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

wsi Michałów-Reginów, gm. Wieliszew w rejonie Trasy Wodociągowej i terenów PKP – etap 

I 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości – p. Martyna 

Matuszewska omówiła kwestie formalne przy sporządzeniu projektu uchwały. Procedura 

planistyczna była wydłużona ze względu na negatywne decyzje Marszałka Województwa 

na zdjęcie statusu ochronności lasu. Projekt planu wyłożony był trzykrotnie. Część uwag, 

zostało rozpatrzonych przez Wójta Gminy, wykaz nierozpatrzonych uwag stanowi załącznik 

do projektu i będą przyjmowane przez Radę Gminy.  

Pani Kierownik Martyna Matuszewska poinformowała, że zgłosili się mieszkańcy czterech 

działek, na których nie zostały uwidocznione budynki przez Starostwo Powiatowe. W 

ewidencji gruntów jest to las, dlatego teren ten został przeznaczony na tereny leśne. 

Poinformowała, że mieszkańcy zwrócili się z wnioskiem o wyłączenie tych nieruchomości z 

procedowanego projektu planu, dodała również że w przypadku pozytywnego rozpatrzenia 

wniosku, nie zostanie zniesiony status ochronności lasu.  

Wnioskodawcy p. Andrzej Gałczyński i p. Magdalena Witkowska przedstawili swoje wnioski 

o wyłączenie nieruchomości z opracowania projektu planu, w związku z nieprawidłowymi 

zapisami, ponieważ na tych działkach znajduje się zabudowa letniskowa, natomiast nie 

została ona wykazana w projekcie planu. Dzięki wyłączeniu tych działek z opracowania 

będą mogli wyjaśnić ich status w Starostwie Powiatowym.  

Przewodniczący komisji poprosił o wyjaśnienie czy jest możliwe wyłączenie wskazanych 

nieruchomości z opracowania i dalsze procedowanie projektu planu podczas środowej sesji 

Rady Gminy.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości – p. Martyna 

Matuszewska poinformowała, że rozmawiała z radcami prawnymi, ponieważ uchwała była 



by ograniczona nie ma konieczności ponownego wykładania projektu planu. Wspomniane 

nieruchomości zostaną przeniesione do II etapu. Będzie można podjąć plan miejscowy ze 

zmienionymi załącznikami, a uwagi wnioskodawców do planu zostaną usunięte z wykazu 

bo nie będą zasadne.  

Przewodniczący komisji zaproponował by przychylić się do wniosku p. Gałczyńskiego i p. 

Witkowskiej i przenieść cztery nieruchomości do II etapu planu, natomiast zmieniony 

projekt uchwały w sprawie planu oraz przygotowany projekt zmieniający uchwałę 

intencyjną zaopiniować na posiedzeniu zwołanym przed obradami Rady Gminy, we środę 

22 listopada, o godz. 9.00. 

Radny Edwin Zezoń stwierdził, że przy opracowaniu II etapu planu dla Michałowa-Reginowa 

konieczne jest zwołanie spotkania z przedstawicielami Starostwa Powiatowego i gminy 

Nieporęt, by wyjaśnić nieprawidłowości o których mówili wnioskodawcy. Wyraził również 

poparcie dla propozycji Przewodniczącego posiedzenia. Sprzeciwu nie zgłoszono.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga również podziękowała za przychylenie się do 

przedstawionych wniosków.  

Wnioskodawcy podziękowali członkom komisji za pozytywną rekomendacje i 

przygotowanie zmienionych projektów uchwał.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o informacje odnośnie drogi wzdłuż torów, dlaczego nie została 

wydzielona do końca ta droga.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości – p. Martyna 

Matuszewska poinformowała, że prowadzone były rozmowy z PKP, która opiniowała 

negatywnie projekt planu.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga poprosiła o informacje odnośnie możliwości wieszania 

reklam oraz zawrotki.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości – p. Martyna 

Matuszewska poinformowała, wyjaśniła że w tym projekcie można było wprowadzić o 

reklamach. W obecnych przepisach gmina nie może zawierać takich zapisów. W kwestii 

zawrotki wielkość zawrotki jest stosowana dla dróg publicznych  

2/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak omówiła proponowane zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej.  

Wykaz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (8) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

3/ w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2023 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak omówiła projekt uchwały. Plan dochodów po 

zmianie wyniesie 136 263 755,99 zł, natomiast plan wydatków 160 630 472,62 zł. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2023 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne:  

ZA (8) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

4/ w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok 

Kierownik Referatu Podatków – p. Aneta Sejda omówiła projekt uchwały.  

Radny Edwin Zezoń odniósł się do stawki za prowadzenie działalności gospodarczej, 

zdaniem radnego należałoby rozważyć zmniejszenie stawki z 31 zł do 30 zł. Poprosił 

również o informacje jaki byłby wpływ, gdyby garaże będące częścią budynku 

mieszkalnego opodatkować stawką garażu wolnostojącego.  

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak odniosła się do propozycji radnego Zezonia, 

poinformowała, że obniżenie stawki spowodowałoby zmniejszenie dochodu gminy o 215 

tysięcy złotych w skali roku. Maksymalne stawki określone przez Ministerstwo Finansów 

zakładają wzrost o 15%, w projekcie uchwały zastosowano wzrost ok 10,7%. Stawka ta 

generuje największy wpływ w budżecie gminy.  

Kierownik Referatu Podatków – p. Aneta Sejda odniosła się do kwestii opodatkowania 

garaży, poinformowała że nie można opodatkować inną stawką garaży będących częścią 

budynku mieszkalnego.  

Radny Artur Miętek odniósł się do propozycji radnego Zezonia, zdaniem radnego 

skorzystają przedsiębiorcy, którzy dysponują dużą powierzchnią użytkową jak również mali 

przedsiębiorcy.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga stwierdziła, że w przyszłorocznej uchwale powinna 

zostać podniesiona do maksymalnej stawki, za prowadzenie działalności gospodarczej bez 

względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków. Ponieważ są 

przedsiębiorcy, którzy mają wielkie place gdzie jest prowadzona działalność oraz mały 

budynek handlowy.  

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak wyjaśniła, że gmina nie ma wpływu w jaki sposób 

przedsiębiorca prowadzi działalność gospodarczą, czy wybuduje halę czy będzie to zwykły 

plac. Przedstawiła kalkulacje wpływu podatku na przykładzie największego przedsiębiorcy 

jakim jest MPWiK. Z przedstawionej kalkulacji wynika, że dochód gminy został by 

zbilansowany, jednak zmniejszyłby się również wpływ od tego przedsiębiorcy, co jasno 

wskazuje, że większe koszty poniosą mniejsi przedsiębiorcy.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok 

Wyniki głosowania:  

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (6) Rafał Donarski, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZUMUJĘ SIĘ (2) Renata Gostkowska-Maczuga, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

5/ w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Topolina, 

gmina Wieliszew 

Pan Kacper Sitowski z Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości omówił 

projekt uchwały. Działka nr 387, która jest we władaniu samoistnym gminy Wieliszew, 

szerokość drogi jest zróżnicowana od 2,5/3 m. Z wnioskiem o nadanie nazwy zwrócił się 

właściciel nieruchomości położonej w sąsiedztwie. Proponowana nazwa Zawieniec, 

uzyskała pozytywną opinię radnego i sołtysa.  

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Topolina, gmina Wieliszew 



Wyniki głosowania:  

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (7) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZUMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

6/ w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Sikory, gmina 

Wieliszew 

Pan Kacper Sitowski z Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości omówił 

projekt uchwały. Jest to działka nr 41/1 o szerokości 5m, jest we władaniu samoistnym 

gminy, w planie miejscowym jest to działka drogowa. Proponowana nazwa Kanałowa, jest 

nazwą zwyczajową, która nigdy nie została nadana w drodze uchwały.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Sikory, gmina Wieliszew 

Wyniki głosowania:  

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (7) Rafał Donarski, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

7/ w sprawie opinii o projekcie audytu krajobrazowego województwa mazowieckiego 

Inspektor ds. gospodarki przestrzennej i geodezji – p. Joanna Kamińska-Sternik 

poinformowała, że do urzędu gminy wpłynęło pismo o zaopiniowanie projektu audytu 

krajobrazowego województwa mazowieckiego. Poinformowała, że w audycie zawarto dwa 

krajobrazy priorytetowe w Górze i Janówku Pierwszym. Przygotowano projekt uchwały z 

uwagami by wskazać dodatkowe lokalne formy architektoniczne m.in.: kaplicę grobową, 

organistówkę oraz budynki w Górze. Rekomenduje się wprowadzenie dwóch krajobrazów 

priorytetowych.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.   

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie opinii 

o projekcie audytu krajobrazowego województwa mazowieckiego 

Wyniki głosowania:  

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (7) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZUMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

8/ w sprawie przystąpienia do sporządzenie planu ogólnego gminy Wieliszew 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości – p. Martyna 

Matuszewska omówiła projekt uchwały, poinformowała że przystąpienie do sporządzenia 

planu ogólnego wynika ze zmiany ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennego. Uchwalenie planu ogólnego musi się odbyć do 31 grudnia 2025 roku.  

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Wieliszew 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne:  

ZA (8) Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy na temat przygotowania do sezonu zimowego 

(sprzęt, pracownicy, roboty zlecone i przetargowe). 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej – p. Marta Katner-Cyprysiak przedstawiła informacje 

odnośnie przygotowania do sezonu zimowego. Poinformowała, że zimowe utrzymanie dróg 

utwardzonych realizowała będzie firma Stamel Stanisław Stachnik z Wieliszewa, drogi 

nieutwardzone realizować będzie firma AG Complex, chodnik odśnieżać będzie TBS 

Wieliszew.  

Radni poprosili o informacje czy gmina ponosi koszty za wykonaną pracę czy również za 

gotowość firmy do wyjazdu, jaka jest stawka kilometrowa za daną usługę. 

Pani Marta Katner-Cyprysiak wyjaśniła, że firmy świadczące usługi zimowego utrzymania 

dróg otrzymają zapłatę za faktycznie wykonaną usługę a nie za bycie w gotowości. 

Przedstawiła również stawki za kilometr wykonanej usługi.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska dopowiedziała, że w Urzędzie jest pracownik 

odpowiedzialny za koordynowanie i zlecanie wyjazdów dla firm, każdy pojazd ma nadajnik 

GPS i na podstawie przejechanej trasy jest sporządzany protokół odbioru prac, po 

zatwierdzeniu firma wystawa fakturę za usługę.  

Ad. 6. Informacja Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i 

Nieruchomości dotycząca bieżącej realizacji miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego oraz wydawanych decyzjach o warunkach 

zabudowy i zagospodarowania terenu, z uwzględnieniem parametrów 

urbanistycznych.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości – p. Martyna 

Matuszewska przedstawiła informację odnośnie realizacji miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Obowiązuje 121 planów miejscowych w ostatnim 

kwartale zakończono dwie procedury, przyjęto trzy uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowych planów. Przygotowano projekt uchwały o przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Wieliszew. Poinformowała, że sądy oddaliły skargi na 

procedury planistyczne. Pani Martyna Matuszewska poinformowała również o liczbie 

wydawanych decyzji o opłacie planistycznej oraz wydanych warunkach zabudowy.  

Ad. 7. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych oraz 

przeprowadzonych przetargów. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, przeprowadzono 71 

postępowań, zawarto 59 umów o wartości 18,2 mln złotych.  

Aktualnie na etapie badania są oferty złożone w przetargu na odbiór odpadów 

komunalnych. Budowa ulicy Głównej w Michałowie Reginowie, konserwacja dróg gminnych, 

przebudowa ulicy Wiejskiej w Olszewnicy Starej.  

Ad. 8. Informacja dotycząca inwestycji drogowych i kolejowych realizowanych na 

terenie Gminy Wieliszew: 

Ad. a) rozbudowa DK61 na odcinku Legionowo-Zegrze, 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że pod koniec listopada 

zostanie przygotowany harmonogram prac, w tym roku nie zaplanowano prac, które byłyby 

uciążliwe dla mieszkańców.  

Ad. b) remont linii kolejowej nr 28 na odcinku Wieliszew-Zegrze. 

Ad. 9. Informacja dotycząca planowanej przez CPK Sp. z o.o. oraz PKP PLK S.A. 

budowy linii kolejowej dużej prędkości mającej przebiegać przez teren Gminy 

Wieliszew. 



Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że firma Databout wysłała 

dokumentacje do zaopiniowania w kwestii układów drogowych dla planowanej inwestycji. 

Z Urzędu Gminy zostanie wysłane pismo negatywnie opiniujące te propozycje, 

jednocześnie przygotowany został projekt stanowiska do przyjęcia przez radę gminy, która 

podtrzymuje poprzednie stanowiska oraz wyraża negatywną opinię dla przedstawionych 

rozwiązań.  

Radny Edwin Zezoń zaproponował by w ustępie drugim w paragrafie pierwszym dopisać, 

że rada gminy podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowiska w sprawie kolei dłużej 

prędkości.  

Przewodniczący komisji zaproponował by stanowisko zaopiniować na środowym 

posiedzeniu komisji, z uzupełnieniem o sugestie radnego Zezonia.  

Ad. 10. Sprawy różne. 

Przewodniczący komisji poprosił o informacje odnośnie zakupu energii elektrycznej czy 

gmina jest w grupie zakupowej oraz czy było przygotowane postepowanie na to zadanie.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska wyjaśniła, że gmina jest w grupie zakupowej 

i przetarg z zeszłego roku obowiązuje do 2025 roku.  

Radny Edwin Zezoń zwrócił uwagę odnośnie budowy ulicy Polnej w Michałowie-Reginowie, 

ponieważ w projekcie budżetu na 2024 rok nie znalazł tego zadania.  

Ad. 11. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 19.45 Przewodniczący komisji podziękował za udział i zakończył posiedzenia. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:      

Anna Ziółkowska      Przewodniczący Komisji  

     Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

             Rafał Donarski 

 


